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内容概要

本书所编的模拟题基本涉及了“基本要求”所规定的全部要求。
模拟试题内容新颖，题材广泛，语言知识和应用文体的覆盖面宽。
此外，本书覆盖了“考试大纲”所列的所有题型。
同学们使用本收时应遵循“实践第一”的原则，自己将题目先做一遍，然后再对照答案及解题方法，
真正弄懂、弄通。
本书由10套模拟试题和5套近年全国高等学校英语应用能力考试实考试题、参考答案及详解、听力文字
材料组成，并配有录音磁带。
    本书适用于高等职业学校、普通高等专业学校、成人高等学校的学生，更适用于参加“高等学校英
语应用能力考试”的学生进行考前训练。
本书既可作为高职高专学生复习迎考及平时练习的辅导材料，也可作为供其他具有同等英语水平的涉
外人员使用。
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章节摘录

　　We develop our impressions of other countries and their people through books,movies, televisions,
newspapers, magazines, fellow students, and friends. But is there really any substitute for firsthand experience？
　　Come, spend a summer studying in the U. S. A, and get to know a people an da land which are incredibly rich
in their variety and vitality （生命力） You may endup on an urban campus or a warm one, in San Francisco or
St. Louis. But what everyour experience is, it will be firsthand, personal, alive, and unforgettable！
　　If you spend a summer studying in the U. S. A, you 11 have advantages which the tourist never will. Not only
will you learn the subject matter of your choice, but youll gain an understanding of the American educational
system as well. You 11experience the culture of the people and the dynamics of your physicalenvironment. But
above all, as a student, youll have a chance to meet Americans,get to know us, communicate, exchange ideas and
opinions, and hopefully form friendships which will endure beyond the length of your stay in the U. S. A.
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